
 

 

 

Indkaldelse til og dagsorden for skolebestyrelsesmøde 

 lørdag den 17.9. 2022 
 

Mødedato: lørdag den 17.9. 2022 

Mødetid: 9.05-10.30 

Mødested: personalerummet 

Afbud fra:  

Uden afbud: 

Referent: Heidi 

 

Dagsordenspunkt Indhold / referat b O D Besl 

1. 

Godkendelse af 

dagsorden og referatet 

fra 17. august 2022 

5 min. 

Punktet indhold til kontaktforældremøde blev ønsket på det 

ordinære møde, men da Helle først kommer kl. 12, er punktet 

rykket over på selve seminariet. 

 

Evt.  

Vise hvor referater er uploadet til nye medlemmer  

 

Nye vurderingskriterier til karakterer    

x   x 

2.  

Drøftelse og vedtagelse 

af årshjulet for 

skolebestyrelsen på ØF 

v. KH og HBJ 

15 min 

Årshjulet skal sendes ud, når der er formandsmøde, så hjulet 

bliver brugt aktivt.  

 

Årshjulet skal rettes til i forhold til valg til skolebestyrelse. 

Til når der er skolebestyrelsesvalg.  

 

Principperne skal muligvis genbesøges.  

x x x x 

3.Økonomigennemgang 

v. KH og HHB 

10 min. 

 

Status 

Bilag sendes i indkaldelsestråden, når ledelsen har afholdt 

møde med forvaltning 

 

Skolen har fået tilbageført 4% puljen der er tale om ca. 

300.000 kr 

 

Der er en nysgerrighed i forhold til kommende års yderligere 

besparelser. Vi har først fuldt overblik i december 2022 når 

budgettet udmeldes. 

 

Økonomien ser fornuftig ud i indebærende skoleår.  

 

x x x  



 

 

 

BUF-Flex  

BUF-Flex elever har behov for socialpædagogiske støtte. 

Skolen modtager 75% af hvad elevtaksten er i en 

specialklasse/række  

 

Der er BUF-Flex eleverne der finansierer ressourceteamet. 

Skolen har et relativt højt niveau af BUF-Flex elever som pt 

udgør 17 elever.  

 

Drøftelse om, at allerede BUF-flexelever mister deres BUF-

Flex tildeling. Der er ikke umiddelbart grund til bekymring.  

 

Den tværfaglige support 

Der er har været mangel på psykologer i området, hvorfor der 

en pukkel i forhold til PPV`er mv.    

 

Der er en opmærksomhed på, at der kommer et større antal 

elever som har brug for støtte, og hvor skolen kommer til at 

spille en større rolle fx kønsidentiteter, angst og lign.  

 

Lejrskole 

Lejrskolen er blevet afskaffet på ØF. Nogle forældre venter 

på at blive informeret om afskaffelse af lejrskolen fra 

kommende skoleår. Lejrskolen er blevet afskaffet af både 

økonomiske grunde, men også fordi det er svært pædagogisk 

pga. hjemve, kvalitet mv. Muligheden for at gennemfører 

lejrskoler skal undersøges nærmere.  

 

Det bliver yderligere pointeret, at skolen bruger en del 

ressource på at klargøre eleverne på 9. årgang således at de 

bliver klar til afgangsprøverne. Dette vil altid være en 

afvejning i forhold til  økonomien    

 

Post-Corona 

De yngre elever skal først nu i gang med at ’lære at gå i 

skole’. Eleverne skal til at finde sig til rette  

 

Kommende punkter 

Inklusion, økonomi til lejrskole og post-Corona 

 

 



 

 

4. Økonomi og SB’s 

rolle 

v. KH og HHB 

10 min.  

Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. økonomi som skal 

have til opgave at kvalificere de økonomiske beslutninger.  

 

 

Økonomiudvalg: 

Dan, Susanne, Hans Henrik (embedsmand), Kirsten og Anne 

Marie  

 

Der skal afholdes et møde pr. kvartal og skal noteres i 

årshjulet.  

Dan indkalder til første møde. 

 
x x x 

5. Elevråd 

v. Marius og Andreas 

10 min. 

Elevrådet er blevet konstitueret med Marius og Ahmad som 

forpersoner. Ahmad i ungdomsrådet og Marius i det 

kommunale elevråd. Elevrådet skal på kursus om trivsel på 

rådhuset.   

 

Perspektiver fra bestyrelsen:  

Der er en opmærksomhed på, om elevrådet er for lærerstyret. 

Forespørgsel om der er indtænkt at BUF-Flex repræsentant i 

elevrådet.  

    

6. Ukraineklasserne 

v. KH 

5 min. 

  

Ukraineklasser består af 2 danske lærer, 3 ukrainske 

medhjælpere. De 4 mindste børn begynder i en af 

børnehaveklasserne for at afprøve denne tilgang. Der er en 

fast ukrainsk medarbejder med børnene.  

 

Der har været et skifte i forhold til retningslinjerne for 

Ukraine-klasserne.  

 

Der er sket et skifte i forhold til undervisningen, hvor der er 

tidligere krav om at undervise i engelsk og ukrainsk til at 

overgå til en modtagerklasse, hvor alle ukrainske elever 

senest i 2024 skal være integreret i folkeskolen.    

 

Skolen skal til at integrere de ukrainske skoleelever i 

almenskolen. Skolen begynder med de prak/musiske fag før 

efterårsferien. 

 

De Ukrainske udskolingselever skal hjælpes igennem til 

afgangsprøver.  

 x   

7. KKFO 

v. KB 

Orientering om og tilbagemelding fra området vedr. tilsyn 

 

  

 

 

 

 

 



 

 

10 min. 

 

 

  

Den pædagogiske konsulent var to dage i KKFO`en  

Med efterfølgende dialogmøde. Der deltog relevante 

medarbejdere. I forhold til de 6 pejlemærkerne:  

 

KKFO´en har vedligehold af indsats i alle pejlemærkerne, 

hvilket er den bedste bemærkning, hvorfor KKFO´en kun 

skal have light tilsyn.   

x x  

8. BØF – skolens 

fødselsdag 

v. HBJ 

10 min. 

Tilbagemelding fra forældrene 

 

Feedback fra bestyrelsen  

BØF-dagene:  

 

• Eleverne havde nogle gode dage før, og følte stort 
ejerskab  

• Følte stolthed over deres projekter 

• Elevrådet meldte tilbage, at de var ærgerlige over at 
de ikke kunne komme rundt.  

  

 

Afviklingen: 

• Mere styrende tilgang i forhold til rundvisningen, så 
forældre ser andet end deres egne børns udstillinger.  

• Mad og drikke i skolegården evt. fadølsanlæg. 
Forslag om billedvisning i gym. i stedet.  

• Melde tidsplanen ud i endnu bedre tid. Børnene følte 
stolthed ved at vise deres produkter frem.    

• Svært for forældrene at komme kl. 15.00  
 

Næste år:  

• Gamle elever skal indtænkes i BØF på samme måde 
som i skolens fødselsdag   

• Overvejelse om de mere  

 x x  

9. 

Eventuelt  

herunder 

Meddelelser/KH med 

flere 

10 min 

Feedback fra kvalitets- og supportsamtale 

Tilbagemelding fra ledelsesseminar 29.-30. aug. 

Den fremadrettede strategi ift. meddelelsesbog 

Orientering om ny praktikordning i samarbejde med KP 

 

Tests 

• Den nye nationale overgangstest frem til  

• Indført en screnningstest i læsning i 1. klasse 

 x x x 



 

 

• Ny tests for højtbegavede børn i 1. klasse 
 

Meddelsesbog 

Meddelelsesbog indføres august 2022 – den er ikke færdig 

endnu. Der skal være feedback på mat og dansk samt 

fokuspunkter med status. Der skal udarbejdes er en udvidet 

med.bog mere flere kriterier, hvis barnet er udfordret i sin 

skolegang.    

 

UPV 

Nyt ’ikke uddannelsesparat bliver til ’Parat til noget andet*.   

 

Andet 

Kvalitetsrapport er afskaffet  

 

 

Kvalitets og supportsamtale  

Fokus på afgangsprøver fra i somres.  

Generelt god samtale, hvor vi havde nået vores forventede 

prøvekarakterer 

 

Ledelsesseminar.  

Forsat flad struktur i ledelsen. 

 

Arbejdstilsynet: 

Uanmeldt besøg 1. september. Fin tilbagemelding mht. det 

psykiske arbejdsmiljø   

2 anmærkninger. Fugt i fundamentet i kælderen og fugtskade 

på PLC 

 

Punkter til det 

ordinære SB-møde 12. 

oktober 

 

 

 

Fremadrettede 

punkter: 

Pæd.weekend 

 

 

 

    

Evt.       



 

 

Dato for kommende 

møder 

12 oktober 2022 

16. november 2022 

25. januar 2023 

1. marts 2023 

26. april 2023 

7. juni 

 

Kontaktforældremøde (for alle kontaktforældre på tværs af 

skolen): 

26. oktober 2022 kl. 17-19 

8. februar 2023 kl. 17-19 

 

 

Planlægningsmøder kontaktforældre/lærere forud for 

forældremøderne: 

24. august 2022 

31. august 2022 

1. februar 2023 

8. februar 2023 

 

 

Forældremøder: 

14. september 2022 

21. september 202 

8. marts 2023 

15. marts 2023 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


